
Styrelsemöte Byalaget Sofia 2012-10-25

1. Ordförande öppnar mötet.

2. Närvarande: Marie-Ann Lundberg, Linda Nielsen, Jonas Hamfors, Johanna Bruun,
Frånvarande: Jörgen Åkerlund.

3. Linda valdes till sekreterare.

4. Dagordningen fastställes.

5. Justerare Mari-Ann Lundberg och Jonas Hamfors

6. Kassör Marie-ann Lundberg redovisar ekonomi och medlemsantal.
Plusgirokonto 19.729:32
Bankkonto             5.727:96
Kontanter                   404:-

Antal hushåll                 63

1. Johanna föreslog en ny dagordningsmall samt mötesform som godkänndes av
styrelsen. Vi ska prova i två månader sen ska styrelsen utvärdera för att sedan besluta
om hur vi ska fortsätta.

2. a)Miljöprojektet “mötesplats i förändring” informerade.

b)Julfest: Styrelsen beslutade att ändra tiden till mellan 14-16. Jonas ska ta kontakt med
Stefan Bergmark angående Byalagets Ljuslinga.

3. a)Nytt datum för möte den 29/11 då vi ska planera julfesten närmre.

b)Jonas har haft kontakt med Figokonsult AB, Thomas Bardenstam fastighetsägare
Palmgatan 2, angående klottersituationen i området.
Jonas foreslog att det tillverkas en mall för att anmäla klotter till polis. Vi kommer att
informera om detta i nästa Sofias brev.
Jonas skriver och ansvarar för att den läggs upp på Byalagets hemsida.

c)Byalaget ska sätta ihop en gemensam vision om hur vi vill att Sofielund och vad vi ska
jobba mot. Vi ska alla fundera över vad det betyder för oss tills nästa möte.

4. Mötet avslutas.

Vid anteckningarna Linda Nielsen

Justerare Marie-Ann Lundberg, Jonas Hamfors


